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Заменик премијера и министар унутрашњих посова Ивица Дачић изјавио је данас да не
постоји дилема Косово или Европска унија и да би једини приоритет требло да буде
Србија за коју би улазак у Европу био користан, уколико не нарушава њен национални и
државни интерес.

  

''Ми смо за улазак у ЕУ јер је то у интересу Србије. Грађанима је у интересу да боље
живе, буду део модерног света, да не буду изоловани, да нема виза ни препрека за
запошљавање, протока роба, људи и капитала, али са друге стране постоје и други
интереси Србије'', истакао је Дачић.

  

Он је казао да онај ко не верује у то што прича, погледа изјаву британског премијера
Дејвида Камерона, који је приликом одласка на европски самит у Бриселу рекао да тамо
одлази да би бранио британске и националне интересе.

  

''Ми у Брисел идемо да бранимо српске националне интересе. Њему свака част, а ми
понекад треба да се стидимо'', истакао је Дачић.

  

Желим потпуно отворено и искрено да кажем - не постоји дилема Европа или Косово,
барем за нас у Социјалистичкој партији Србије, а претпостављам и у нашим братским
партијама Јединственој Србији и Партији уједињених пензионера, казао је Дачић на
седници Главног одбора ЈС на Копаонику.

  

"За нас није приоритет ни ЕУ ни Косово, једини приоритет који имамо је Србија", казао је
Дачић и додао да Србија треба да уђе у Европу, али достојанствено бранећи своје
државне и националне интересе.
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Напомињујући да су преговори са Европом тешки, дуготрајни и да имају посебне
специфичности, Дачић је подвукао да "никад нећемо урадити нешто што је против
националних интереса, али да ћемо урадити све што је могуће да уђемо у ЕУ''.

  

Он је казао да на политичкој сцени Србије постоје "два екстрема" - један који сматра да
ми уопште не треба да улазимо у ЕУ и други који каже да треба све да урадимо да
постанемо чланови ЕУ.

  

"Ајде да будем искрен, ја сам председник странке која је била на челу државе која је
ратовала против целог света и ја знам да смо били у праву, али знам и да је немогуће
ратовати против целог света, зато улога политичара треба да буде да пронађе најбољи
начин да заштити свој народ и државу", додао је Дачић.

  

"Други екстрем каже да ми треба да урадимо све да би постали чланови ЕУ. И ајде да
кажем у реду, само да чујемо шта је то све, до сад сам чуо бар 20 верзија што је то све
што ми треба да урадимо'', казао је Дачић.

  

Он је подсетио на бројне притиске на Србију из међународне заједнице везане за
Косово, југ Србије, Војводину, Санџак, притиске да се ухапсе и изруче хашки
оптуженици, да се донесу резолуције о осуди злочина или геноцида, како неки кажу, у
Сребреници, потом да се крене у дијалог са Приштином...

  

''Никада Косово није било услов у европској агенди, до последњих неколико месеци када
је немачка канцеларка Ангела Меркел, приликом посете нашој земљи рекла да Србија
треба да укине паралелне институције на Косову. То значи да Србија треба да укине
Србе на Косову'', казао је он и оценио да када Меркел има интерес да помаже Албанце,
ваљда ми имамо интерес да помажемо Србе на Косову.

  

(Танјуг)

  

 2 / 2


